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Inleiding 
Voorzitter dank voor de bijdrages van de overige fracties in eerste termijn en 
de reactie van het college op de bijdrage van de raad. Wij gebruiken deze 
termijn om een algemene reactie te geven op deze bijdrages en komen nog 
terug op een aantal van onze eigen ingebrachte punten. 
 
Ten eerste moet ons van het hart dat wij opgelucht zijn dat we in de basis als 
raad en college op dezelfde lijn lijken te zitten. In alle bijdrages klonk het 
besef dat ook wij het zonder reparaties vanuit Den Haag niet gaan 
bolwerken. Uit de bijdrages op dit onderwerp klonk ook een zekere 
strijdvaardigheid. Strijdvaardigheid om op te komen voor de belangen van 
onze inwoners. Om dit te onderstrepen zullen wij namens alle fracties 
vanavond een motie indienen die aangeeft dat de gemeente Dalfsen zich 
aansluit bij de actie #StopLokaleBezuinigingen. Een eerste stap om ook 
publiek ons aan te sluiten bij de lange rij gemeenten die aangeeft dat met de 
huidige budgetten het werk voor gemeenten niet meer te doen is. M1 
 
Daarnaast vinden wij het ook belangrijk om in deze tijd goed inzichtelijk te 
hebben wat de Corona- en crisismaatregelen ons als gemeente kosten. 
Inzicht hierin is belangrijk om goede besluiten te kunnen nemen rondom 
onze begroting. Steun dus voor de oproep hierover zojuist gemaakt door de 
ChristenUnie. 
 
Grip op sociaal domein 
Wat betreft de overige lijnen met betrekking tot onze financiën het volgende. 
Reparaties vanuit het Rijk zijn één maar we moeten ook zelf onze 
maatregelen treffen. Wat ons betreft is de allerhoogte prioriteit het 
onderzoek grip op sociaal domein. Wij verwachten echt dat hier op korte 
termijn resultaten en aanbevelingen over gepresenteerd kunnen worden 
zodat we als raad, op basis van feiten en analyses met elkaar het gesprek aan 
kunnen gaan over de inrichting van ons sociaal domein. Wat doen we goed 
en wat kan beter? Ook financieel. Laat ik vooraf aangeven, het beschermen 
van de zwakkeren in onze gemeenten is voor ons een absolute topprioriteit. 
Aan zorg en ondersteuning mag het zeker deze groep niet ontbreken. Daar 
zullen wij ons ook in dat gesprek voor blijven inzetten.  
 
Verhogen inkomsten 
De belangrijke volgende lijn is wat ons betreft het verhogen van de 
inkomsten. Zowel op de kostendekkendheid als het verhogen van de 
subsidieinkomsten hebben wij vanuit het college toezeggingen gehoord. Ik 
wil die laatste nog wel even illustreren met een voorbeeld. Over 2019 heeft 
de gemeente Dalfsen 5000 euro uit de verschillende EU potten gehaald. Een 
gemeente als Lelystad 10 miljoen. Uit onderzoek van de Stentor bleek dat 
Dalfsen het op dit vlak het allerslechtste doet in de regio groot Zwolle. Dat 
verdient echt aandacht.  
 
Belastingverhogingen liggen voorlopig wat onze fractie betreft niet voor de 
hand. 
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Kritisch zijn op uitgaven 
Daarnaast zullen we kritisch moeten zijn op de uitgaves de komende jaren. 
Blijven investeren waar dit kan. Ook om onze lokale economie te versterken. 
Maar kritisch zijn op uitgaves die voor nu niet urgent lijken. Voor ons staat 
één onderwerp op de lijst no-go en dat zijn onze basisvoorzieningen. Dus 
geen experimenten met onze kulturhuzen, consultatiebureaus of 
zwembaden. Dit soort experimenten lopen nooit goed af voor inwoners zo 
laat de geschiedenis zien.  
 
Eventuele verbouwingen aan het gemeentehuis kunnen wat ons betreft dus 
wachten, zeker gezien de onzekerheden rond het gebruik van deze 
voorziening. A1 
 
Met prioriteit moet doorgewerkt worden aan een kader voor grootschalige 
duurzame opwekking, een integraal verhaal op de verkeersafwikkeling 
rondom Dalfsen (brug, rondweg, etv) en het centrumplan. 
 
Wij wachten verder af met welke analyse en voorstellen het college gaat 
komen richting de begrotingsbehandeling in het najaar.  
 
Moties en amendementen  
Door de overige partijen zijn nog verschillende moties aangekondigd. Ik 
reageer alvast op diegenen die wij mede indienen en die reeds de revue 
gepasseerd zijn. 
 
Het inzichtelijk hebben van de kosten en de vergoeding vanuit het Rijk voor 
de implementatie van de Omgevingswet vinden wij belangrijk. Zeker nu. 
Steun daarom voor de motie op dit onderwerp van Gemeentebelangen. M3 
 
Evt andere moties reageren wij op in derde termijn. 
 
Tot slot 
Graag wil ik nog drie punten apart belichten. Wij zijn blij met de 
beantwoording van het college rondom de waarde van kunst en cultuur voor 
onze inwoners. Wij waarderen dit en zijn benieuwd waar dit toe leidt als het 
gaat om concrete voorstellen op dit vlak.  
 
Ook tevreden zijn wij met de strijdvaardigheid die de wethouder liet zien met 
betrekking tot het openbaar vervoer in Lemelerveld. Wij moedigen deze 
strijdvaardigheid aan en wijzen het college er graag op dat de raad graag 
haar rol speelt om het college bij dit belangrijk thema te ondersteunen.  
 
Als laatste steunen wij graag de herhaalde oproep van het CDA  om vaart te 
maken met de gesprekken rondom de integrale kindcentra. 
 
Voorzitter, 
Wij hopen met onze bijdrages mede richting te hebben gegeven aan het 
traject van de perspectiefnota richting begroting.  


